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Oud en nieuw 

Zoals iedereen wel heeft mee gekregen, is oud en nieuw anders verlopen dan we graag zouden 

zien in Burdaard. Wat begon als een gezellig bijeenkomen van bewoners in Burdaard eindigde in 

een confrontatie met de ME. Hierbij zijn verschillende aanwezigen behoorlijk toegetakeld en is 

uiteindelijk zelfs traangas ingezet door de ME. Als dorpsbelang hebben wij hier geprobeerd hier 

een bemiddelde rol in te nemen waarbij de verhalen van aanwezigen en ‘getuigen’ zijn gehoord, 

er is uitvoerig contact geweest met de gemeente en burgermeester. Dit heeft er uiteindelijk toe 

geleid dat er 7 januari een gesprek is geweest tussen de burgermeester, een tweetal 

bestuursleden van het dorpsbelang en een aantal aanwezigen. Uiteindelijk is de gemeente 

overgegaan tot het instellen van een onafhankelijk onderzoek geleid door het COT (Instituut voor 

Veiligheids- en Crisismanagement), niet alleen voor Burdaard, maar voor alle dorpen waar de ME 

heeft opgetreden. Hierin hebben wij als dorpsbelang aangegeven dat wij hier in mee willen 

worden genomen om de beleving vanuit het dorp te kunnen delen, hier is men op in gegaan. De 

verwachting is dat dit onderzoek zomer 2022 is afgerond en de conclusie van het onderzoeken 

met ons zal worden gedeeld. Van beide kanten is sowieso al duidelijk, dit willen we nooit weer! Dit 

onderwerp zullen wij dus nog op terugkomen. 

Mobiele ontvangst  

Op It Spyk in Burdaard staat al een poosje een nieuwe zendmast van KPN. Na veelvuldig contact 

met Vodafone met wisselend resultaat heeft Vodafone aangegeven dat men in december 2021 

antennes bij gaat plaatsen in de nieuw geplaatste mast van KPN. Met enige (corona) vertraging, 

lijken deze antennes nu toch echt in maart of april 2022 actief te worden. 

Vakantiepark Burdaard 

Onlangs is er een vergunningaanvraag voor één modelwoning bij de gemeente ingediend en is 

deze inmiddels gerealiseerd.  Wij hebben de plannen van de eigenaar ontvangen. Wij blijven de 

voortang volgen en proberen zoveel mogelijk op de hoogte te blijven van de plannen en planning 

omtrent het vakantiepark. Uiteraard heeft iedereen wel gezien dat het aanblik van Burdaard 

behoorlijk is aangepast door het kappen van de bomen op het bouwterrein. Helaas is dit iets wat 

zonder vergunning mag worden gedaan en gezien het terrein in bezit is van de 

projectontwikkelaar, hebben we hier ook geen ‘stokje voor kunnen steken’. Uiteraard is het plan 

wel om na de bouw van het vakantiepark diverse bomen terug te plaatsen. Uiteindelijk is het ook 

de bedoeling dat het ‘wandel rondje’ dan weer terug komt mits de uiteindelijke park eigenaar hier 

toestemming voor geeft. 


